
Skolebestyrelsesmøde den 21. april 2022 kl 17.00- 19.00 
I personalerummet med spisning (uden pause) 

Referent: Jannie 
 

Tilstede: Bente, Carsten, Jonas, Ann- Kathrine, Christine, Liselotte, Bård, Rasmus, Jannie 

Afbud fra: Nina 

Tid Punkt Tovholder Referent Evt. opfølgning 

30 
min 

Fremlæggelse samarbejde med 
konsulentfirma ”Komponent” – 
Odsherred kommune, med 
afsæt i bilag 1 

Bård/Liselotte  Der er inviteret til 4 workshops i 
forhold til takstberegning.   
Ved første møde opleves 
sammenhæng i forståelse for og 
dialog om tyngden af og vigtigheden 
af det specialpædagogiske arbejde 
på en skole som bla. Herrestrup. 
 

 

10 
min 

Valg af bestyrelse – herunder 
valg af næstformand ( se bilag 
1) 

Bente/ Liselotte Vi er på Herrestrup i en særlig 
situation, da vi allerede har 
konstitueret en ny bestyrelse, ved 
skoleårets start. Dette grundet, at 
der ikke var medlemmer i 
bestyrelsen, efter sommerferien.  
Vi følger nu proceduren for valg – 
for god orden skyld. 

• Bente genopstiller som 
formand 

• Valg af næstformand 

• Valg af øvrige 
skolebestyrelsesmedlemmer 

 
Der skal afholdes valg og 6 maj skal 
interesserede melde sig til. Alle, 

 



også nyvalgte skal udfylde formular 
for genopstilling.  Det undersøges 
om det samme gælder personalet. 

30 
min 

Videre drøftelse af skolens SFO-
tilbud. 
 

Bente, Liselotte og 
Bård 

Grundet skolens budget, hvor der 
ikke er afsat økonomi til SFO, vil vi 
gerne fortsat drøfte indhold og form 
af det fremadrettet tilbud. 
 

 

20 
min 

Drøftelse af lejrskole Liselotte Skolen har et stort ønske om at tage 
på lejrskole, idet det ud over det 
faglige input også har en god social 
læring.  
Grundet den store timeressource til 
både lærere og pædagoger, vil vi 
gerne drøfte det. MED-udvalget har 
besluttet at overbygningen kan tage 
på en lejrskole med 2 overnatninger, 
som et forsøg. 
Der er opbakning fra bestyrelsen. 

 

5 min Orientering fra møde med 
styregruppen vedr. ”Udlægning 
af specialområdet” 

Christine Bekymring for sammenhæng 
imellem planlagt og udarbejdet 
årshjul, ressourcetildeling og 
personaletildeling.  

 
 

5 min Opsummering af procedure om 
arbejdsfordeling ved 
høringssvar og lign.  

Bente Se aftale fra sidste referat.   

 Budget Bård Bård gennemgår det foreløbige 
budgettet, som er udleveret på ark.  
 
Dialog om hvordan handler vi på 
den store udfordring i forhold til 
manglende tildeling til SFO. (Der er 
fokus på det ved CMU møde)  

 



Bente, Carsten, Christine, Bård 
mødes på teams til udarbejdelse på 
oplæg. 
 

15. 
min 

Videre drøftelse af evt. 
ungdomsklubtilbud 

Bente Punktet gemmes til næste gang. 
(rollespil og samarbejde med 
ungehuset) 

 

5. 
min 

Gennemgang af brugen 
Sharepoint  
 
Evt: 

Rasmus  
 
Der findes en ny dato til sidste møde 
i stedet for 23.06.22, d. 16.06 kunne 
være en god mulighed. Helle 
kontaktes for at lægge det i 
kalenderen.  

 

 


